
Handleplan på undervisningsmiljøvurderingen 2018 
Løgumkloster Efterskole 

På baggrund af undervisningsmiljøvurderingen 2018 havde elevråd og viceforstander Stefan 
Christensen et temamøde, hvor undersøgelsens resultater blev drøftet. Efterfølgende blev 
elevrådets betragtninger bragt med på et lærermøde. På denne baggrund udledes denne 
handleplan. 

1) Skolens internetløsning er ikke tilfredsstillende. SC undersøger løsningsforslag, som snarest 
implementeres, så elever ikke oplever ventetid på nettet. 

2) Nogle lokaler på skolen er vanskelige at holde opvarmet, når det er meget koldt/blæsende 
udenfor. Der undersøges og foranstaltes forskellige tekniske løsninger tilpasset det enkelte lokale.  

3) Lærere skal HUSKE at skrive lektier ind på Viggo.  

4) Nogle elever oplever det stressende, når flere lektieafleveringer bliver lagt på samme tid. 
Lærerne skal øve sig i at støtte eleverne med at strukturere deres lektieopgaver. 

5) Nogle elever oplever at skulle vente lang tid på lærergodkendelse til rengøring. Det er vanskeligt 
for lærerne at være flere steder på samme tid, så det skal drøftes med elevholdet om deres 
forventninger skal justeres, eller om der er noget konkret at gøre ved det. 

6) Elevfællesskabet generelt: Elevrådet er blevet opfordret til at gøre små tiltag for det store 
fællesskab. 

 


